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   Artikel 45 vragen 

Inleiding
Naar aanleiding van de antwoorden op onze Artikel-45 vragen zijn we teruggegaan naar de 
wijkvereniging. De Wijkvereniging is blij met het antwoord dat een eigen opslag mogelijk is in
de nieuwe sporthal. De wijkvereniging geeft wel aan dat zij niet alleen de wens hebben voor 
een eigen ingang, maar de toekomstige beheerder van de kantine zou dit ook graag zien 
gebeuren. Deze beheerder ziet liever geen mensen van de wijkvereniging door de kantine 
heen en weer lopen. Daarnaast heeft de wijkvereniging in het verleden een aantal keer 
gesproken met mensen van toenmalige colleges, Lees: Dhr. Bouwes, Dhr Blonk, Dhr 
Beemsterboer & mevrouw Kruit. Van deze gesprekken en de input die ze daar hebben 
gegeven zien zij weinig terug in het ontwerp.
Onze vragen:

1. Kan het college de notulen van de gesprekken die tussen de wijkvereniging en 
eerdere collegeleden openbaar maken?

2. Is het college bereid om nog eens met de beheerder van de nieuwe kantine en de 
wijkvereniging gezamenlijk in gesprek te gaan over het ontwerp van de kantine/MFR?

3. Zo ja, wil het college de uitkomsten van dit gesprek dan via een memo met ons 
delen?

Namens de fractie van JessLokaal,

Marijn Streefkerk
Raadslid JessLokaal
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